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JEGYZŐKÖNYV 

 
 
Készült: Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2023. szeptember 28-i ülésén a Pásztói 
Polgármesteri Hivatal (3060 Pásztó, Kölcsey u. 35.) II. emeleti tanácskozó termében 
 
Jelen vannak: 
 
Farkas Attila     polgármester 
Bodrogi István      alpolgármester 
Káposzta Csaba     képviselő 
Szabó Ádám      képviselő 
Zeke Tamás      képviselő 
Dr. Kanyó Roland    képviselő 
Dr. Halász István    képviselő 
Takácsné Salamon Katalin   képviselő 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: 
 
Barna Tibor Józsefné alpolgármester 
Dr. Szabó Bence jegyző 
Bartus László osztályvezető 
Baloghné Stancsik Marianna Pénzügyi Osztályvezető 
Genyéné Batta Nikoletta osztályvezető 
Dénes Anita, Pásztó Fejlesztési Nonprofit Kft. ügyvezető igazgató 
 
Farkas Attila polgármester köszönti a megjelenteket és megnyitja az ülést. Megállapítja, hogy a 
képviselő-testület határozatképes, mert a megválasztott 9 képviselőből 8 fő jelen van.  
 
Farkas Attila javaslatot tesz a napirendre azzal a módosítással, hogy egy új napirendi pont felvételét 
javasolja 15. napirendi pontként. Az új napirendi pont címe: 
 
Javaslat ingyenes helyiséghasználat iránti kérelem elbírálására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Javasolja, hogy a 10. napirendi pont zárt ülésen kerüljön megtárgyalásra a közérdekű bejelentéseket 
követően. 
A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e más javaslat a napirendet illetően? 
 
Dr. Halász István: Miért van szükség zárt ülésen való tárgyalásra? 
 
Dr. Szabó Bence: Az előterjesztésben szerepel az Mötv. vonatkozó §-a, amelyre tekintettel kértük a 
zárt ülésen való tárgyalást, tekintettel arra, hogy van egy tervezői költségbecslés az előterjesztésben, 
amely egy olyan jellegű pénzügyi információ, amely esetlegesen egy újabb eljárás befolyásolhatna 
annak vonatkozásában, hogy a versenyt csorbíthatná, ha ez az információ nyilvános. Természetesen az 
ülésen és a napirend vonatkozásában hozott döntés nyilvános mindenki számára. 
 
Egyéb javaslat nem hangzott el. Farkas Attila szavazásra bocsátja a napirendi javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel.  
 
A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a napirendet 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
178/2023. (IX.28.) számú határozata 
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A képviselő-testület napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

2. Javaslat a Pásztó Városi Önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének 2. sz. 
módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

3. Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer helyi 
szabályozásáról szóló 19/2014 /VI.27./ önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

4. Javaslat a 2025. év Csohány Emlékévvé nyilvánítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

5. Javaslat szünidei gyermekétkeztetési feladatot ellátó szolgáltató kiválasztására 
Előterjesztő: Bartus László osztályvezető 

6. Javaslat helyiséghasználati szerződés megkötésére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

7. Javaslat a Pásztó Hajós Alfréd u. 1. szám alatt lévő 356 hrsz-ú ingatlanon található birkózó 
terem ingyenes használatba adásáról 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

8. Javaslat Hunyadi u. 12 I/2. szám alatti önkormányzati lakás bérleti szerződésének 
meghosszabbítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

9. Javaslat a Kékesi út 40-42. szám mögötti mederfal helyreállításához, a műszaki ellenőri 
feladatok elvégzéséhez szükséges megbízási szerződés elfogadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

10. Javaslat Közüzemi Használati Szerződés I. számú módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

11. Javaslat Pásztó Város Településrendezési Eszközeinek I. számú módosítás véleményezési 
szakaszában és a partnerségi egyeztetés során beérkezett vélemények ismertetése, elfogadása, 
valamint a dokumentáció végső szakmai véleményezésére való jóváhagyására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

12. Javaslat TOP_PLUSZ -1.2.1-21-NG1-2022-00094 azonosítószámú projekt „Pásztó város 
zöldfelületeinek fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás indítására 
Előterjesztő: Dénes Anita bíráló bizottság elnöke 

13. Javaslat a TOP-1.2.1-15-NG1-2016-00018 azonosító számú, „Varázsvölgy Pásztón” című 
projekt megvalósításához kapcsolódó saját forrás biztosítására vonatkozóan 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

14. Javaslat háziorvosi és fogorvosi szolgáltatókkal kötött megbízási szerződések módosításra 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

15. Javaslat ingyenes helyiséghasználat iránti kérelem elbírálására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
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16. Közérdekű bejelentések 

17. Javaslat a Kékesi út 40-42. szám mögötti mederfal helyreállítására beérkezett ajánlatok 
elbírálására (zárt ülés) 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 

1. napirend 
Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

       Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 

Farkas Attila: 2023. augusztus 20-án került sor az önkormányzat által alapított díjak ünnepélyes 
átadására.  Mender Laura részre a képviselő-testület Babják Bertold Díj adományozásáról döntött, 
melyet a díjazott az ünnepélyes díjátadón nem tudott átvenni, ezért a mai napon szeretné átadni a díjat 
Mender Laura részére. Köszönti továbbá a Babják Bertold Díj alapítóit, Petrány Lászlót és feleségét. 
Mielőtt a díj átadásra kerülne felolvassa Mender Laura méltatását: 

Mender Laura a Mikszáth Kálmán Gimnázium és Kollégium 9. f. osztályos tanulója. Az elmúlt évek 

során kiemelkedő sporteredményeket ért el az úszás, futás, valamint sakk sportágakban is. Emellett a 

tanulmányi eredményei is kiemelkedőek. 2015-ben a Pásztói Regionális Sakkversenyen II.  helyezést 

ért el. 2016-ban Karancslapujtőn megyei sakk diákolimpián szintén II. helyezést ért el. 2017-ben az 

Ózon Kupa sakkverseny 1. helyezését vitte haza. Az úszás sportágában is számos helyezést ért el. 

2017-ben Bátonyterenyén 100 méteres gyorsúszásban 1. helyezést, további kategóriákban 2. helyezést 

ért el. Ugyanebben az évben Salgótarjában 3 kategóriában is első helyezett lett az Ebihal 

Úszóversenyen.  Többször átúszta a Balatont, korosztályában elsőként érve a célba.   

2016-ban Budapesten a 7 km-es VIVICITTA futóversenyen korosztályában 1. helyezést ért el. 

2018-és 2020 között a Megyei Sakk diákolimpián első helyezést ért el. Ebben az időszakban megyei 

úszó diákolimpián is kiválóan szerepelt. Gyorsúszás, hátúszás, és mellúszás kategóriákban 1. helyezést 

ért el.  

2016-ban részt vett a „Ma a holnapért Alapítvány” versmondó versenyén, ahol különdíjban részesült.  

Városi Önkormányzat Képviselő-testülete kimagasló tanulmányi és sporteredményei elismeréséért 

Mender Laura részére Babják Bertold Díjat adományoz. 

 

Farkas Attila polgármester, Barna Tibor Józsefné alpolgármester, Bodrogi István alpolgármester 
átadják a Babják Bertold Díjat Mender Laura részére. 

A Pásztói Gondozási Központ dolgozóinak egész éves munkája elismeréséül Fekete Tibornét, Farók 
Tibornét, Markó Évát, Sisák Imre Jánosnét, Csépe Csabánét és Majorné Nagy Monikát elismerő 
oklevéllel és virágcsokorral jutalmazza. 

Farkas Attila polgármester úr a továbbiakban tájékoztatást ad két ülés között történt fontosabb 
eseményekről: 
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2023. június 28-án Helyi Védelmi Bizottsági ülés volt, ahol áttekintették a június eleji villámárvíz 
következtében kialakult helyzetet. 

2023. június 30-án a szépkorúak köszöntésére került sor.  

2023. július 7-én volt Böjte Csaba látogatása Pásztón. Ugyanezen a napon volt a Muzsikál az Erdő, 
ahol Barna Tibor Józsefné alpolgármester asszony képviselte a várost. 

2023. július 11-én a kerékpárúttal kapcsolatos egyeztetésre került sor Bátonyterenyén. Ennek az volt 
az apropója, hogy a kerékpárutak elkészültek. Azzal kapcsolatban is volt egyeztetés, hogy az egyes 
szakaszait mely önkormányzat kötelessége karbantartani. A Bátonyterenye-Pásztó szakaszon 
Bátonyterenye kötelessége a karbantartás, a Szurdokpüspöki-Pásztó szakaszon pedig Szurdokpüspöki 
kötelessége a bicikliút karbantartása, mert ők a projektgazdák, azonban nekik sincs erre kapacitásuk.  

2023. július 13-án agglomerációs ülés volt a szennyvízhálózat korszerűsítésével kapcsolatban, amely 
idén ősszel fog befejeződni. 

2023. július 18-án rendkívüli bizottsági, képviselő-testületi ülés volt. 

2023. július 22-én Hasznoson falunap került megrendezésre. 

2023. július 31-én szépkorúak köszöntésére került sor. A Petőfi szobor szoboravató ünnepségére is 
július 31-én került sor. 

2023. augusztus 3-án rendkívüli bizottsági és képviselő-testületi ülés volt. 

2023. augusztus 19-én megtörtént az új bölcsőde bejárása. 

2023. augusztus 11-én az OTP Bank Nyrt. új régióigazgatója tett látogatást. 

2023. augusztus 12-én falunap volt Mátrakeresztesen. 

2023. augusztus 18-án ünnepi közgyűlés volt Egyházasdengelegen. 

2023. augusztus 20-án államalapítás ünnepe alkalmából rendezvények voltak Pásztón. 

2023. augusztus 20-án bezárt a Pásztói Strand. 

2023. augusztus 21-én a Pásztói Strand dolgozóival átbeszélték a strand működésével kapcsolatos 
tapasztalatokat. 

2023. augusztus 24-én rendkívüli bizottsági, képviselő-testületi ülés volt. 

2023. augusztus 31-szeptember 1-jén a pásztói általános iskolákban évnyitó ünnepségek voltak, ahol 
Barna Tibor Józsefné alpolgármester asszony képviselte az önkormányzatot. 

2023. szeptember 4-én a Polgármesteri Hivatalban apparátusi ülés volt, amelyen bemutatkozott 
Pásztó Város új jegyzője. Ezúton is sok sikert kíván jegyző úr munkájához. Szeptember 4-én délelőtt a 
Pásztói Roma Nemzetiségi Önkormányzatnak volt ülése, amelyen az elnök bejelentette lemondását, 
ezáltal a működésképtelenné vált a Pásztói Roma Nemzetiségi Önkormányzat, a következő 
választásokig nem lesz roma nemzetiségi önkormányzat. Ezen a napon volt rendkívüli bizottsági és 
testületi ülés is. 

2023. szeptember 9-én szüreti felvonulás volt. 

2023. szeptember 14-én Dr. Szabó Bence jegyző úrral felkeresték az óvodákat. 

Szeptember 17-én Vármegye Nap volt, ahol Pásztó város részéről két ember kapott kitüntetést. 
Prezenszki Elvira Belügyminisztériumi kitüntetést kapott és Ágoston László Vármegye Díjat kapott. 
Szélesné Szőke Csilla egészségügyi kitüntetést kapott. Szeptember 17-én Muzsla Gála is volt Pásztón. 
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2023. szeptember 21-én a Muzsla városrészen található utak bejárására került sor. 

2023. szeptember 22-én a Takarékbank önkormányzatokért felelős területi igazgatója járt az 
önkormányzatnál. 

2023. szeptember 23-án volt a Kollégium átadója. 

2023. szeptember 20-án volt a térségi kulturális szakmai nap palotáson, ugyanezen a napon a 
művelődési központban Till Anilla előadása, aki nemrég a teljesítette az országos Kéktúrát. 

2023. szeptember 27-én Barna Tibor Józsefné alpolgármester asszony a Nógrád Vármegyei 
Kormányhivatalnál képviselte Pásztót, ahol kiderült, hogy az orvosi ügyeleti rendszer 2023. december 
1-től kerül át állami kézbe, ezáltal meg fog szűnni az orvosi ügyelet eddigi működési formája. Erről 
bővebb tájékoztatás a következő képviselő-testületi ülésen várható. Bodrogi István alpolgármester 
úrral közbiztonsági fórumon vettek részt a Pásztói Rendőrkapitányságon. 

Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala egyszerű 
szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
179/2023. (IX.28.) számú határozata 
 
A Képviselő-testület a két ülés között történt fontosabb eseményekről adott tájékoztatást elfogadta.  

2. napirend 
Javaslat a Pásztó Városi Önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének 2. sz. 
módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
 

Farkas Attila: A költségvetés bevételi oldalán nincs látványos emelkedés, nagyjából stagnálás 
tapasztalható. A pályázati bevételek egyben kiadások is. Ezzel szemben a kiadások nagy mértékben 
megemelkedtek. A kiadásaink döntő része munkabér, és közüzemi számlák. Vannak olyan önként 
vállalt feladatok, megvalósult pályázatok, amelyeket évekig fenn kell tartani. Ide tartozik például a 
Hajós Alfréd utcai sportpálya, melynek éves fenntartási költsége közel 20 millió forint. A Gondozási 
Központnál a klubok fenntartása és a bentlakásos intézmény szintén nem kötelező feladat, azonban ezt 
megszüntetni nem lehet. Amin lehetne spórolni az többek között a városi rendezvények, és a civil és 
sporttámogatások. A bevétel nem növekedik, a kiadások azonban főleg az energiaárak emelkedése 
miatt folyamatosan növekednek. A jelenlegi módosításban szerepel többek között a bevételi oldalon 6-
8 havi szociális ágazati pótlék, amely 12.361 Ft. Ennyivel több állami támogatás került erre a sorra. A 
strand projektnél a tervezést az állam bonyolította le 2022. májusában, azonban mire kész lett minden 
terv és engedély, bejelentette az állam, hogy minden jelentősebb állami beruházást felfüggesztettek. A 
rendezési terv módosítása 715.000 Ft. Beruházási kiadások között szerepel többek között, hogy a 
csatornázáshoz meg kellett vásárolni a Sziget utcában egy területet, ez 1.050.000 Ft. A Petőfi szobor 
350.00 Ft. Zsigmond király városa projekthez 810.000 Ft, a Tittel Pál Kollégium nyílászáró cseréjéhez  
17.858.000 Ft-t kellett hozzá tenni. A Pásztó Fejlesztési Nonprofit Kft-nek, valamint a Teleki László 
Városi Könyvtár és Művelődési Központnak visszaadta az önkormányzat azt a 10-10 millió forintot, 
amelyet akkor vettünk le a költségvetésükből, amikor a strand nyitásról határozott  a képviselő-
testület. A földgáz energia beszerzés közbeszerzési eljárás díja 2.643.000 Ft-ba került. A Díszpolgári 
díj összege 960.000 Ft. Az emlékplakettek idén elfogytak és újakat kellett csináltatni. 
 
Dr. Halász István: A féléves adóbefizetési határidő eltelt. A bevételek hogyan alakultak a tervezetthez 
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képest? 
 
Farkas Attila: Az előzetes tervekhez képest 98%-os teljesítés mutatkozik az adóbevételeknél.  
 
Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 
 
Farkas Attila: Zeke Tamástól, az Intézményirányítási és Szociális Bizottság elnökétől kérdezi, hogy 
hogyan döntött a Bizottság? 

Zeke Tamás: A Bizottság 4 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
rendelet-tervezetet. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a rendelet-tervezetet. 

Farkas Attila: Szabó Ádámtól, az Ügyrendi Bizottság tagjától kérdezi, hogy hogyan döntött az 
Ügyrendi Bizottság? 

Szabó Ádám: Az Ügyrendi Bizottság ülését az elnök távolléte miatt Szabó Ádám, a Bizottság tagja 
vezette. Az Ügyrendi Bizottság 4 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a rendelet-tervezetet. 

 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a 4/2023.(III.2.) számú költségvetési rendelete módosításáról szóló 
rendelet-tervezetet. A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a rendeletet.  
 

 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 

13/2023. (IX. 29.) önkormányzati rendelete a 4/2023.(III.2.) számú költségvetési rendelete 
módosításáról  

 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében kapott 
felhatalmazás alapján és a 32. cikk (1) bekezdés (f) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a 
következőket rendeli el: 
 
 

1.§ 
 Az Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2022.(III.2.) önkormányzati rendelet 
(továbbiakban: "R") 2.§ (1) bekezdés helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

A költségvetés bevételei és kiadásai 
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(1) Pásztó Városi Önkormányzat Polgármestere az önkormányzat 2023. évi költségvetését 

     6.223.282 E Ft    Költségvetési és finanszírozási bevétellel (bevételek mindösszesen) 
 
     6.223.282 E Ft    Költségvetési és finanszírozási kiadással (kiadások mindösszesen) 
 
 
     Ebből:      2.612.630 E Ft      működési bevétellel és működési kiadással 
                      3.610.652 E Ft      felhalmozási bevétellel és felhalmozási kiadással 
 
      állapítja meg. 

 
A kiadások és bevételek főösszegén belül: 

 
a költségvetési bevételek összege   3.945.623 E Ft-ra, 
a költségvetési kiadások összege    6.014.046 E Ft-ra módosul. 
 
a finanszírozási bevételek összege   2.277.659 E Ft marad, 
a finanszírozási kiadások összege           209.236 E Ft marad. 

 
     

2.§ 

         (1)  A „R“ 1. melléklete helyébe e rendelet 1. melléklete lép. 

         (2)  A „R“ 2.1. melléklete helyébe e rendelet 2.1. melléklete lép. 

         (3)  A „R“ 2.2. melléklete helyébe e rendelet 2.2. melléklete lép. 

         (4)  A „R“ 5. melléklete helyébe e rendelet 5. melléklete lép. 

         (5)  A „R“ 6. melléklete helyébe e rendelet 6. melléklete lép. 

         (6)  A „R“ 7. melléklete helyébe e rendelet 7. melléklete lép. 

         (7)  A „R“ 9.1. melléklete helyébe e rendelet 9.1. melléklete lép. 

         (8)  A „R“ 9.1.1. melléklete helyébe e rendelet 9.1.1. melléklete lép. 

         (9)  A „R“ 9.1.5. melléklete helyébe e rendelet 9.1.5. melléklete lép. 

         (10)  A „R“ 9.1.7. melléklete helyébe e rendelet 9.1.7. melléklete lép. 

 

         (11)  A „R“ 9.1.8. melléklete helyébe e rendelet 9.1.8. melléklete lép. 

         (12)  A „R“ 9.1.21. melléklete helyébe e rendelet 9.1.21. melléklete lép. 

         (13)  A „R“ 9.4. melléklete helyébe e rendelet 9.4. melléklete lép. 

         (14)  A „R“ 9.4.1. melléklete helyébe e rendelet 9.4.1. melléklete lép. 

         (15)  A „R“ 9.6. melléklete helyébe e rendelet 9.6. melléklete lép. 

                (16)  A „R“ 10. melléklete helyébe e rendelet 10. melléklete lép. 

                (17)  A „R“ 11. melléklete helyébe e rendelet 11. melléklete lép. 

                (18)  A „R“ 14. melléklete helyébe e rendelet 14. melléklete lép. 

 
3.§ 

 
 Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
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3. napirend 
Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer helyi 
szabályozásáról szóló 19/2014 /VI.27./ önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

Farkas Attila: A rendelet-tervezetben két módosítás szerepel. Az egyik módosítás alapján szociálisan 
rászorultnak tekintendő az, akinek családjában az egy főre jutó havi nettó jövedelem nem haladja meg 
az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 320%-át, a másik, hogy a megállapított 
önkormányzati ösztöndíj maximális összege 20.000 Ft 

Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Zeke Tamástól, az Intézményirányítási és Szociális Bizottság elnökétől kérdezi, hogy 
hogyan döntött a Bizottság? 

Zeke Tamás: A Bizottság 4 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
rendelet-tervezetet. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a rendelet-tervezetet. 

Farkas Attila polgármester szavazásra bocsátja a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszer helyi szabályozásáról szóló 19/2014 /VI.27./ önkormányzati rendelet módosításáról 
szóló rendeletet. A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 
 
A Képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a rendelet-tervezet. 

 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
14/2023.(IX. 29.) számú önkormányzati rendelete 

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer helyi szabályozásáról szóló 
19/2014 /VI.27./ önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében kapott 
felhatalmazás alapján és a 32. cikk (1) bekezdés a.) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a 
következőket rendeli el: 
 

1.§. 
 

Pásztó Város Önkormányzat Képviselő–testülete Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszer helyi szabályozásáról szóló 19/2014 /VI.27./ önkormányzati rendelete (a 
továbbiakban: R.) 3.§. /3 / bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép:  
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„/3/ E rendelet alkalmazásában szociálisan rászorultnak tekintendő az, akinek családjában az egy főre 
jutó havi nettó jövedelem nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 
320%-át.” 
 

2.§. 
 

A R. 3. §. / 6 / bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép:  
 
„/6/ A megállapított önkormányzati ösztöndíj maximális összege 20.000 Ft.” 
 

3.§. 
 

Ez a rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. 
 

4. napirend 
Javaslat a 2025. év Csohány Emlékévvé nyilvánítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

Farkas Attila: Csohány Kálmán Pásztó város díszpolgára és leghíresebb szülötte. 2025-ben lesz 
születésének 100. évfordulója. A Csohány Baráti Kör elnök asszonyától érkezett egy megkeresés azzal 
kapcsolatban, hogy a 2025. évet nyilvánítsa az önkormányzat Csohány emlékévvé. Javaslatot tett 
továbbá egy bizottság felállítására. Javasolja, hogy a bizottság tagjai között szerepeljen a Csohány 
Baráti Kör, az Intézményirányítási és Szociális Bizottság elnöke, Bartus László osztályvezető, 
valamint dr. Hír János, a Pásztói Múzeum igazgatója. 

Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Zeke Tamástól, az Intézményirányítási és Szociális Bizottság elnökétől kérdezi, hogy 
hogyan döntött a Bizottság? 

Zeke Tamás: A Bizottság 4 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
határozati javaslatot. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 

Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala egyszerű 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
180/2023. (IX.28.) számú határozata 
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2025. évet Csohány Kálmán születésének 100. 
évfordulója alkalmából Csohány Emlékévvé nyilvánítja. 

1. Felkéri a Polgármestert az Emlékév programsorozatának előkészítését és kidolgozását 
szervező Emlékbizottság létrehozására, amelynek tagjai településünk köztiszteletben álló 
polgárai és a Csohány Életművet ismerő és gondozó szakember/ek/. 

Határidő: 2023. december 31. 
Felelős: Farkas Attila polgármester 

2. Felkéri a Polgármestert, hogy az Emlékbizottság ajánlásainak figyelembevételével állítsa 
össze és terjessze elő a 2024. évi költségvetési rendelettervezetet. 

Határidő: 2024. február 15. 
Felelős: Farkas Attila polgármester 

5. napirend 
Javaslat szünidei gyermekétkeztetési feladatot ellátó szolgáltató kiválasztására 
Előterjesztő: Bartus László osztályvezető 

Farkas Attila: Bartus László osztályvezető úrtól kérdezi, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni az 
előterjesztést? 

Bartus László: Több helyről kértünk árajánlatot, 3 helyről kaptunk. Ebből a legjobb ajánlattevőt 
javasoljuk kiválasztani. 

Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Zeke Tamástól, az Intézményirányítási és Szociális Bizottság elnökétől kérdezi, hogy 
hogyan döntött a Bizottság? 

Zeke Tamás: A Bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 

Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala egyszerű 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
181/2023. (IX.28.) számú határozata 
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a beérkezett ajánlatok alapján a Lacibá Konyhája 
Kft-t, mint a legkedvezőbb árajánlatot tevő vállalkozást bízza meg a 2023 őszi és téli, valamint a 2024. 
tavaszi és nyári szüneteket érintő szünidei gyermekétkeztetési feladatok ellátásával. 

Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező vállalkozási szerződés aláírására. 
Határidő: szöveg szerint 

 

6. napirend 
Javaslat helyiséghasználati szerződés megkötésére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

Farkas Attila: 2023. július 1-től a védőnői szolgálat kikerült az önkormányzat hatásköréből, az állam 
vette át a feladatot. A védőnők tanácsadói helyisége eddig a kórház épületében volt, a Pásztói 
Gondozási Központ kötött velük bérleti szerződést. Most ez a feladat az önkormányzatra hárul. Eddig 
a Pásztói Gondozási Központ fizette a bérleti díjat, innentől viszont Pásztó Városi Önkormányzat 
fogja.  

Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 4 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 

Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala egyszerű 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
182/2023. (IX.28.) számú határozata 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a helyiséghasználati szerződés 
megkötéséről szóló javaslatot és az alábbiak szerint dönt: 

1. Megköti a Pásztói Margit Kórházzal a határozat mellékletében szereplő helyiségbérleti 
szerződést. A bérleti díj fedezetét költségvetésében biztosítja 

2. Felhatalmazza polgármesterét a szerződés aláírására. 

Határidő: soron kívül 

Felelős:  szöveg szerint 
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7. napirend 
Javaslat a Pásztó Hajós Alfréd u. 1. szám alatt lévő 356 hrsz-ú ingatlanon található birkózó 
terem ingyenes használatba adásáról 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

Farkas Attila: Horváthné Tajti Ágnes, a Mikszáth Kálmán Gimnázium igazgatója jelezte, hogy az 
iskolákban kötelező a heti 5 testnevelés óra. A pásztói gimnázium eddig kapott bizonyos fajta 
mentességet, mert gondot jelentett nekik az órarend tervezésnél, hogy minden osztálynak szabad 
legyen a tornaterem minden nap. Erre az évre már nem kaptak mentességet. A törvény kimondja, hogy 
az önkormányzatnak ilyen helyzetben segítenie kell az oktatási intézményeket. Az igazgató asszony 
javasolta ezt a helyiséget.  A helyiség fűtését azonban Illés Rudolfék nem tudják biztosítani. Az 
előterjesztésben szerepel, hogy az önkormányzat biztosítja a helyiséget, azonban a fűtés számlákat a 
tankerületnek kell fizetnie. 

Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 

Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala egyszerű 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
183/2023. (IX.28.) számú határozata 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Mikszáth Kálmán Gimnázium és Kollégium 
Pásztó, Hajós Alfréd u. 1. sz. alatt lévő 356 hrsz-ú ingatlanon található birkózó terem használatára 
vonatkozó kérelmét megismerte, megtárgyalta és az alábbi határozatot hozza: 

1. A Képviselő-testület a Pásztó, Hajós Alfréd u. 1. sz. ingatlanon található birkózóterem 
térítésmentes használatához a 2023/2024-es tanévben hétfőtől péntekig 8:00-8:45-ig és 11:50-
től 12:35-ig abban az esetben járul hozzá, amennyiben kérelmező benyújtja az iskola 
fenntartójának nyilatkozatát arra vonatkozóan, hogy a birkózó terem 16 Co-ra történő 
felfűtésének többletköltségeit megtéríti. 

2. A Képviselő-testület a térítésmentes használatot a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. 
törvény 11. § (13) bekezdése és a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 15. pontja alapján biztosítja. 

3. Kérelmező teljes körű, feltétlen vagyoni felelősséggel tartozik minden olyan kárért 
(balesetért), azaz teljes mértékben köteles megtéríteni mindazt a kárt, mely a használat ideje 
alatt akár a tanulók kárt okozó magatartása, akár saját tevékenysége folytán következik be. 

4. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, akadályoztatása esetén az alpolgármestert a jelen 



13 
 

határozat 1. pontjában szereplő nyilatkozat benyújtása esetén az ingyenes hasznosítási 
szerződés aláírására. 

Határidő: eljárási rend szerint 

Felelős:  szöveg szerint 

8. napirend 
Javaslat Hunyadi u. 12 I/2. szám alatti önkormányzati lakás bérleti szerződésének 
meghosszabbítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

Farkas Attila: A Mikszáth Kálmán Gimnázium francia tagozata kéri, hogy biztosítson az 
önkormányzat egy dolgozó részére szolgálati lakást. 

Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 

Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala egyszerű 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
184/2023. (IX.28.) számú határozata 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Pásztó, Hunyadi u. 12. 
I/2. szám alatt lévő önkormányzati tulajdonú lakás kiutalásáról szóló javaslatot és az alábbi határozatot 
hozza: 

1.) Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Mikszáth Kálmán Gimnázium és 
Kollégium francia anyanyelvű pedagógusa Petre Violette Paola részére a 2023/2024-es 
tanévre - szakember ellátás címén - a Pásztó, Hunyadi u. 12. I/2. szám alatt található 
önkormányzati tulajdonú lakást 2023. 09. 01-től 2024.08.31-ig bérbe adja. 

2.) Felkéri a Pásztói Városgazdálkodási Közhasznú Nonprofit Kft. igazgatóját, hogy a 
határozatban foglaltaknak megfelelően kösse meg a lakásbérleti szerződést Petre Violette 
Paolával, határozott időre 2023.09.01-től 2024. augusztus 31-ig. 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős:  polgármester, Pásztói Városgazdálkodási Közhasznú Nonprofit Kft. igazgatója 
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9. napirend 
Javaslat a Kékesi út 40-42. szám mögötti mederfal helyreállításához, a műszaki ellenőri 
feladatok elvégzéséhez szükséges megbízási szerződés elfogadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

Farkas Attila: A műszaki ellenőri feladatokra kell megbízási szerződést kötni, erről szól az 
előterjesztés. A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Dr. Halász István: Javasolja, hogy a határozati javaslat mellékletében a pénzügyi 
kötelezettségvállalásnál a dátum kerüljön javításra. 

Farkas Attila: Befogadja Dr. Halász István javaslatát. A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-
e valakinek kérdése, véleménye, észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 

Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala egyszerű 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
185/2023. (IX.28.) számú határozata 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testület megismerte, és megtárgyalta a Pásztó-
Mátrakeresztes Kövicses-patak Kékesi út 40-42 sz. mögötti leomlott partfal helyreállításához a 
műszaki ellenőri feladatok ellátásához szükséges megbízási szerződés megkötésére tett javaslatot 
és az alábbi határozatot hozza: 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pásztó-Mátrakeresztes Kövicses-patak 
Kékesi út 40-42. sz. mögötti leomlott partfal helyreállításához szükséges műszaki ellenőri 
feladatok ellátására szerződést kíván kötni a Vízáram-08 Mérnöki Kft-vel bruttó 863 600,- 
Ft értékben. A megbízási szerződés a jelen határozat 1. sz. mellékletét képezi. 

2. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, akadályoztatása 
esetén az alpolgármestert a megbízási szerződés aláírására. 

3. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a műszaki ellenőri feladatok ellátásához 
szükséges forrást a 2023-as költségvetésben biztosítja. 

Határidő: azonnal 

Felelős:  polgármester, alpolgármester 
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10. napirend 
Javaslat Közüzemi Használati Szerződés I. számú módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

Farkas Attila:  Korábban a Hungast Vital Kft és tankerületi központ között nem köttetett szerződés, és 
a tankerület fizette az étkezde számláját is. A tankerületi központ a tavalyi évben jelezte ezt az 
önkormányzatnak. A tankerületi központ jogászának az a véleménye, hogy a tankerületi központ és a 
Hungast Vital Kft. egymással nem köthetnek szerződést.  A Hungast Vital elismerte, hogy nekik kell 
fizetniük. Ennek a helyzetnek a rendezéséről szól ez a megállapodás. Az önkormányzat tovább 
számlázza a Hungast Vital részére a számlákat.  

Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 

Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala egyszerű 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
186/2023. (IX.28.) számú határozata 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Közüzemi Használati 
Szerződés I. sz. módosítására tett javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

1. Pásztó Városi Önkormányzat és a Hungast Vital Kft. (SODEXO Magyarország Kft.) között 
2016. szeptember 08-án kötött Közüzemi Használati Szerződés I. sz. módosítását a határozat 
1.sz. melléklete szerint elfogadja. 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, akadályoztatása esetén az alpolgármester, 
hogy a Közüzemi Használati Szerződés I. sz. módosítását aláírja. 

Határidő: értelemszerű 

Felelős:  polgármester, ügyintéző 

11. napirend 
Javaslat Pásztó Város Településrendezési Eszközeinek I. számú módosítás véleményezési 
szakaszában és a partnerségi egyeztetés során beérkezett vélemények ismertetése, 
elfogadása, valamint a dokumentáció végső szakmai véleményezésére való jóváhagyására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

Farkas Attila: Sisák Gábor, Pásztó város főépítésze készítette a javaslatot. Nagyon szükséges, hogy 
minél előbb megtörténjen a Településrendezési terv 1. számú módosítása, melynek több oka van. 
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Egyrészt bizonyos vitatott besorolású területek helyreigazítása érdekében van rá szükség. Van egy a 
Hunyadi és a Kölcsey udvarra vonatkozó megnyert pályázat, amely az ottani utak rendbetételéről szól. 
Addig nem lehet támogatói nyilatkozatot beszerezni, amíg ez a módosítás meg nem születik, mert 
jelenleg udvarként szerepelnek nem utcaként. A pályázat egyértelműen kimondja, hogy csak utcát 
lehet felújítani, udvart nem. Ennek az átminősítése van jelenleg folyamatban.  

Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek a határozati javaslatot. 

Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala minősített 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
187/2023. (IX.28.) számú határozata 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Pásztó Város 
Településrendezési Eszközeinek 1. számú módosítás (Településszerkezeti terv, Helyi Építési 
Szabályzat, szabályozási terv) felülvizsgálatának záró szakmai véleményezésre tett javaslatot és 
az alábbi határozatot hozza: 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 
bekezdés a) pontjában és a településkép védelméről szóló 2016. évi LXXIV. törvény 12. § (2) 
bekezdésében, „az épített környezet alakításáról és védelméről” szóló 1997. évi LXXVIII. 
törvény 6/A. § (3) és 57. § (3) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 1. pontjában, 
valamint „az épített környezet alakításáról és védelméről” szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 
6. § (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva, „a településfejlesztési 
koncepcióról, az integrált településfejlesztési stratégiáról és a településrendezési eszközökről, 
valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről” szóló 419/2021. (VII.15.) 
Korm. rend. 66 §-ában meghatározottak szerint a Településrendezési Eszközökkel 
kapcsolatban a véleményezési eljárás és partnerségi egyeztetés során keletkezett véleményeket 
megismerte és elfogadta a 1. mellékletben részletezettek szerint, valamint egyúttal a 
partnerségi egyeztetést lezárja. 

Valamint a 419/2021. (VII.15.) Korm. rend. 67 §-ában meghatározottak szerint záró szakmai 
véleményezésre alkalmasnak nyilvánítja a Pásztó Város Településrendezési Eszközeinek 1. 
számú (Településszerkezeti terv, Helyi Építési Szabályzat, szabályozási terv) 
felülvizsgálatának tervdokumentációját és egyúttal felhatalmazza a Polgármestert a záró 
szakmai vélemény megkérésére. 

Határidő: értelemszerűen 



17 
 

Felelős:  polgármester 

12. napirend 
Javaslat TOP_PLUSZ -1.2.1-21-NG1-2022-00094 azonosítószámú projekt „Pásztó város 
zöldfelületeinek fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás indítására 
Előterjesztő: Dénes Anita bíráló bizottság elnöke 

Farkas Attila: Ez a projekt a Zöld Város c. projekt folytatása, amely a Zöld Város III. címet viseli. A 
Cserhát lakótelepen egy nagy játszótér építését foglalja magában, valamint a Kishegyen egy 
skateboard pályát és a Pásztói Múzeum területén a zöldterület rendbetételét. Dénes Anitától, a 
Bírálóbizottság elnökétől kérdezi, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni az előterjesztést? 

Dénes Anita: A Bírálóbizottság ülésének jegyzőkönyve megtalálható az előterjesztésben. A 
Bírálóbizottság elfogadta az ajánlattételi felhívást és a közebszerzési dokumentumokat és azt a 
javaslatot terjeszti a képviselő-testület elé, hogy fogadja el és induljon el a feltételes közbeszerzési 
eljárás. Azért feltételes, mert a tervezői költségvetés jelen helyzetben magasabb, mint ami a 
kivitelezési soron található. Ebben az esetben nem lehet mást tenni, mint egy feltételes közbeszerzési 
eljárást elindítani.  

Farkas Attila: Az a pályázati összeg, amelyet elnyertünk a tavalyi évben, az a mostani tervezői 
költségbecslés szerint már kevés az áremelkedés miatt. A játszótéri játékok árában 40-50%-os 
áremelkedés tapasztalható. A későbbiekben a képviselő-testületnek el kell döntenie, hogy élünk-e 
ráemelési igénnyel. A legfontosabb az, hogy ezek a beruházások idén már nem fognak elindulni, mert 
mire a ráemelést megkapjuk már jön a tél és télen nem lehet ilyen munkát végezni. Ez a projekt 
áthúzódik a következő év tavaszára.  

Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Káposzta Csaba: A képviselőktől szeretné kérdezni, hogy valaki látta-e már, hogy hogyan fog kinézni 
a játszótér, és a skateboard pálya? 

Farkas Attila: Minden képviselőnek megvan a lehetősége, hogy megnézze az anyagot a hivatalban 
munkaidőben.  

Káposzta Csaba: Tudomása szerint a projektek előtt a képviselő-testület összeül egyeztetni. 

Farkas Attila: Legtöbbször gyorsan kell meghozni döntéseket. Úgy nem született még döntés, hogy 
arról a képviselő-testület ne lett volna tájékoztatva. 

Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 
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Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala minősített 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
188/2023. (IX.28.) számú határozata 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a „Pásztó város zöldfelületeinek 
fejlesztése” tárgyában – a döntési javaslat mellékletét képező – ajánlati felhívást és közbeszerzési 
dokumentumokat, valamint dönt a Kbt. 112. § (1) bekezdés b) pontja szerinti feltételes nyílt 
közbeszerzési eljárás megindításáról. 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Dénes Anita, Bírálóbizottság elnöke, Laczkóné Dénes Orsolya, Felelős Akkreditált 
Közbeszerzési Szaktanácsadó 

13. napirend 
Javaslat a TOP-1.2.1-15-NG1-2016-00018 azonosító számú, „Varázsvölgy Pásztón” című 
projekt megvalósításához kapcsolódó saját forrás biztosítására vonatkozóan 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

Farkas Attila: Korábban a Varázsvölgy projekt volt az, amely elkezdődött egy tervezéssel. A tervezés 
után, amikor bekerült a képviselőt-testület elé, akkor volt egy vétó. 2018-ban az időközi 
önkormányzati választás után derült ki, hogy 2017-2018 között sok minden nem történt a projekttel 
kapcsolatban. A régészetet nem bonyolították le, illetve olyan ingatlanvásárlásokat bonyolítottak le, 
amelyre nem volt fedezet. A sorok nem lettek megfelelően figyelembe véve és ez most jelentkezik 
önerőként. A régészetet be kellett fejezni, amely szintén okozott egy kis problémát. Továbbá amikor 
elkezdődött a projekt megvalósítása, akkor kiderült, hogy a tervezés során is voltak hibák. Nem 
lehetett belátni a föld alá, így nem lehetett látni azt sem, hogy hol van pincerendszer, hol vannak 
üregek, lyukak. A Múzeum oldalát meg kellett erősíteni. Erre ráemelési összeget kellett kérni, amely 
140 millió forint volt. Ha ezt nem kaptuk volna meg, akkor ezt Pásztó városának kellett volna 
kifizetnie. Amikor megkaptuk a pénzt, akkor elkezdték vizsgálni, hogy jogszerű volt-e ez a kifizetés. 
Jogszerűnek ismerték el és ez a pályázat befejeződött, azonban tudtuk, hogy önerő szükséges. Most 
2023. december 31-ig le kell zárni az összes projektet. Visszamenőleg mindent át kell nézni, hogy 
minden jól lett-e felhasználva. Az előterjesztésben lehet látni a táblázatban az összegeket. A 4-5. 
oldalon láthatóak azok a tételek, amelyeket az év végéig a főszámláról át kell utalni a projekt 
számlára. A döntő többsége a tételeknek 2017-2018 évre vonatkoznak, de ezeket ki kell fizetni. A 
Varázsvölgy előtti parkoló kérdése is hátra van még. 2017-ben hibáztak a projekt tervezése során. A 
tervezésben „leaszfaltozott parkolóként” szerepelt a parkoló, majd, amikor kiderült, hogy kevés lesz a 
pénz, az akkori Városfejlesztési Osztály levette ezt sima kavicsos parkolóra. Ezt nem jelezték az 
építési hatóság felé. Jelenleg ebből van a gond, hogy jelezte az építési hatóság, hogy addig nem adnak 
használatbavételi engedélyt, ameddig nem lesz leaszfaltozva. Ebben az évben ezt is meg kell csinálni. 
Le kell zárni a projektet, mert ha nem zárjuk le, akkor visszafizetési kötelezettségünk van. 

Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 
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Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 

Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala minősített 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
189/2023. (IX.28.) számú határozata 

1) Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a TOP-1.2.1-15-NG1-2016-00018 

azonosító számú, „Varázsvölgy Pásztón” című projekt költségrendezéséhez kapcsolódó javaslatot 

és azt, az alábbiakban részletezettek szerint elfogadja: 

− A projekt címe, a támogatási kérelemben megjelölttel összhangban: Varázsvölgy Pásztón 
− A projekt megvalósítási helyszínének pontos címe, helyrajzi számai:  

3060 Pásztó, Szent Imre tér 12.; Kossuth Lajos utca 1.; Szent Imre tér 1-9.; Szent Imre 
tér 11. 

− A felhívás száma: TOP-1.2.1-15 
− A projekt összes költsége a támogatási kérelemmel (költségvetési táblával) megegyezően: 

675.751.732 Ft 
− A projektnek a támogatás szempontjából elszámolható költsége a támogatási kérelemmel, 

illetve a támogatói döntéssel megegyezően: 642.577.236 Ft 
− A projekt teljes költségére vonatkozó önkormányzati önerő számszerű összege és forrása 

(saját forrás, hitel, egyéb) a támogatási kérelemmel, illetve a támogatói döntéssel 
megegyezően: összesen 33.174.496 Ft, melyből 25.823.537 Ft a 2020. évi költségvetésben, 
7.350.959 Ft a 2023. évi költségvetésben biztosított 

− A támogatási kérelem benyújtásakor az igényelt támogatás összege a támogatási kérelemben 
foglaltakkal megegyezően: 498.124.480 Ft 

− Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza kötelezettségvállalásra 
Farkas Attila polgármestert, hogy Pásztó Városi Önkormányzat 2023. költségvetési évre 
vonatkozó 7.350.959 Ft önerő összegét a költségvetésben elkülönítse. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Farkas Attila polgármester 

2) Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a TOP-1.2.1-15-NG1-2016-00018 

azonosító számú, „Varázsvölgy Pásztón” című projekt költségrendezéséhez kapcsolódó javaslatot 

és felkéri Farkas Attila polgármestert, hogy bruttó 5.150.959 Ft projektszámlára történő 

átvezetésről gondoskodjon. 

Határidő: azonnal 
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Felelős: Farkas Attila polgármester, Balogné Stancsik Mariann osztályvezető 

3) Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a TOP-1.2.1-15-NG1-2016-00018 

azonosító számú, „Varázsvölgy Pásztón” című projekt költségrendezéséhez kapcsolódó javaslatot 

és felkéri Farkas Attila polgármestert, hogy intézkedjen a 3/2020. (III.24.) számú határozatban, a 

többlettámogatási kérelemhez kapcsolódó önerő maradéktalan teljesítésének kimutatásáról és 

igazolásáról, melyről a következő testületi ülésen tájékoztatja a Képviselő-testület tagjait. 

Határidő: 2023. október 5. 

Felelős:  Farkas Attila polgármester 

14. napirend 
Javaslat háziorvosi és fogorvosi szolgáltatókkal kötött megbízási szerződések módosításra 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

Farkas Attila: Volt egy ellenőrzés Pásztón a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő részéről és pár 
dologra felhívta a figyelmünket a szerződésekkel kapcsolatban. Bizonyos szavakat meg kell 
változtatni szerződésben a háziorvosi, fogorvosi alapellátás nyújtásával kapcsolatban. Például a 
„Pásztói Városi Bíróság” szövegrész helyébe „Pásztói Járásbíróság” szöveget kell beírni. 

Farkas Attila: Zeke Tamástól, az Intézményirányítási és Szociális Bizottság elnökétől kérdezi, hogy 
hogyan döntött a Bizottság? 

Zeke Tamás: A Bizottság 4 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
határozati javaslatot. 

Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala egyszerű 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
190/2023. (IX.28.) számú határozata 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a háziorvosi fogorvosi szolgáltatókkal 
kötött megbízási szerződés módosításáról szóló javaslatot és az alábbiak szerint dönt: 

Elfogadja a határozat mellékletét képező Megbízási szerződések módosítását a határozat 
mellékletében foglalt tartalom szerint. 
Felhatalmazza a polgármestert a mellékletben foglalt tartalom szerinti szerződés-módosítások 
aláírására 

Határidő: szöveg szerint 

Felelős:  polgármester 
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15. napirend 
Javaslat ingyenes helyiséghasználat iránti kérelem elbírálására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

Farkas Attila: A Művelődési ház ingyenes helyiséghasználatára vonatkozik a kérelem. A kérelmező a 
Bizottsági ülésen bent volt és a Bizottságok úgy döntöttek, hogy elfogadják a kérelmet. Nem azért 
szervezik a rendezvényt, hogy bevételt termeljenek, hanem egy hiánypótló rendezvényről van szó. 
Nincs Pásztón jelen pillanatban olyan típusú rendezvény, amely főleg a középkorosztálynak alkalmas 
zenés szórakozásra. Ha van is, akkor nagyon ritkán van. Ezért kérték az ingyenes helyiséghasználatot. 
Így, hogy nincs fűtési szezon, tudja támogatni az önkormányzat. Azonban a fűtési szezonban a 
rendezvény lebonyolítójának kellene fizetnie a fűtési számlát. Innentől ingyenesen akkor fogja az 
önkormányzat rendelkezésre bocsátani a művelődési ház helyiségeit, ha a rendezvény jótékonysági, 
vagy vallási célt szolgál.  
 
Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Káposzta Csaba: Óvodáknak, iskoláknak nagyon szívesen odaadják a művelődési házat. Egy ilyen 
rendezvényből haszon keletkezik. Javasolja, hogy a jövőben ne adják ingyenesen használatba, csak 
olyan feltételekkel, amely az önkormányzatnak is megéri. Kárt is okozhatnak, lelakhatnak dolgokat. 
Meg is kérte őket, hogy amennyiben nagyobb bevétel származik a rendezvényből, abban az esetben 
adományozzák azt például az óvoda alapítványának.  
 
Farkas Attila: Nem haszonszerzés a célja a szervezőknek. A bevétel összege a kiadásokat fogja 
fedezni. Innentől kezdve ez az ingyenesség meg fog szűnni, azonban felhívja a képviselő-testület 
figyelmét, hogy következetesnek kell lenni. Az elmúlt időszakban például a Hasznosi sportpályánál 
található területet is kétszer ingyenesen használatba adtuk rendezvény céljára, előtte a strandot is 
odaadtuk szintén bevételt generáló rendezvényekre és azok sokkal nagyobb rendezvények voltak. 
Ezentúl nincs ilyen ingyenes használatba adásra lehetőség.  
 
Dr. Halász István: A határozati javaslat 2. pontja, illetve a hasznosítási szerződés 6. pontja között 
ellentmondás vél felfedezni. A 2. pontban az szerepel, hogy teljes felelősség terheli a használatba 
vevőt, a 6. pontban pedig az szerepel, hogy csak a nem rendeltetés szerű használatból eredő károkért 
felel. Javasolja, hogy ez kerüljön ki belőle, és kerüljön bele, hogy bármilyen okozott kárért a 
használatba vevő felel. Az előterjesztésben az szerepel, hogy szeptember 30. 19:00 – október 1. 03:00-
ig jogosult az ingatlant használni. Ezt követően hogyan történik a birtokba adás? A takarítás, rendrakás 
kinek a feladata? A használatba vevők október 1-jén 3:00 órakor visszaadják a vezetőségnek a 
helyszínt? Javasolja, hogy a szerződésbe ezek kerüljenek bele.  
 
Farkas Attila: Váczi Győző Béláné igazgató asszonytól kérdezi, hogy a kérelmezővel hogyan 
állapodtak meg, van-e szóbeli vagy írásbeli megállapodás? 
 
Váczi Győző Béláné: Szóbeli és írásbeli megállapodásunk is van. 
 
Dr. Szabó Bence: Javasolja, hogy ez a megállapodás legyen melléklete a szerződésnek. 
 
Farkas Attila: Befogadja a jegyző úr javaslatát. 
 
Zeke Tamás: Eddig minden alkalommal jeleztem, hogy magán rendezvényre, magán kezdeményezésre 
ezeket ingyen nem kellene odaadni. Most is jelzem. A tegnapi bizottsági ülésen is tartózkodással 
szavaztam, jelezvén, mert foganatja nem volt ennek a dolognak. Ha összeszámoljuk azt, hogy eddig 
hányszor adtunk oda ingyen területet vagy termet és azért kiszámoljuk azt, hogy mennyi bérleti díjat 
lehetett volna beszedni, akkor mondjuk az a 16 fokos felfűtése egy ilyen esetnek, mint ami most 
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beesett a birkózó teremmel kapcsolatban, akkor ez lehet, hogy megoldás lehetett volna. Vagy bármi 
más, amire megoldást kellene találni. Több százezer forintos tételről beszélünk. Most hirtelen hoztunk 
egy döntést, hogy akkor többet már nem. Akkor joggal jönnek az emberek, hogy de az egyik kapott, a 
másik miért nem kap? Nem értem. Következetesnek kell lennünk. 
 
Farkas Attila: Ez a történet 2015-ben kezdődött. Az akkori képviselő-testület döntött először arról, 
hogy Mátraalja Fesztívál került megrendezésre a strandon és nem csak hogy a területet kapta meg 
ingyen a magánrendezvény, amely belépős volt, hanem emellett a város még nagyon sok mindenben 
hozzá is járult konténerekkel, kordonokkal. Ha kiszámolnánk, akkor lehet, hogy akkori áron 1,5 millió 
forint is volt az az összeg, amellyel az önkormányzat támogatta a rendezvényt. Ekkor tagja volt a 
képviselő testületnek Dr. Halász István, Káposzta Csaba, valamint Barna Tibor Józsefné képviselők is. 
Támogattuk ezt a kezdeményezést, mert úgy gondoltuk, hogy a városnak ez a rendezvény akkora 
reklámot csinál, hogy megéri támogatni. Más vállalkozónak is odaadtuk ezt követően hasonló 
rendezvény lebonyolítására a strand területét, mint helyszínt. Odaadtuk, mert úgy gondoltuk, hogy 
Pásztónak ez jó hírét viszi. Budapestről is jöttek le a rendezvény helyszínére. Ha ezeket a területeket 
2015 óta mindig pénzért adtuk volna ki, akkor sem fedezné megközelítőleg sem a terem felfűtésének 
összegét. Kb. 8-10 millió forintba is kerülhet a terem egész télen való fűtése. Igazat ad abban Zeke 
Tamás képviselő úrnak, hogy lehet, hogy kb. 2 millió forint összeg összegyűlt volna. Ezeket a 
döntéseket minden alkalommal a képviselő-testület hozta meg közösen. 
 
Dr. Halász István: Bár a kérelmezők jövedelmével nem vagyunk tisztában, de a szerződést úgy írják 
alá, hogy teljes felelősséget vállalnak. Javasolja, hogy a jövőben egyeztetni kellene az éppen aktuális 
kérelmezővel, hogy valamilyen biztosítást prezentáljon. Ha például egy bérlő, vagy használó által 
okozott kár keletkezik, amelyre az önkormányzat biztosítása nem terjed ki, de olyan összegű, amelyre 
nincs vagyoni fedezete, akkor ne maradjon az önkormányzat gondban. Manapság egy ablakcsere is 
több százezer forintba kerül. Egy ilyen rendezvénynél bármi előfordulhat. Az engedély megadásának a 
feltétele kellene lennie valamilyen biztosítási fedezetnek a használatba vevő részéről.  
 
Farkas Attila: Véleménye szerint akkor nem fizetne a biztosító, ha bűncselekmény következtében 
történne a káresemény. Mátrakeresztesen a falu a művelődési házat teljesen magáénak érzi. Ebben is 
következetesnek kell lennie a képviselő-testületnek. Például egy énekkar hivatalosan nincs 
szervezetként bejegyezve, akkor ezentúl azt mondjuk nekik is, hogy fizessenek a helyiség 
használatáért? 
2014 óta többször előfordult, hogy a mátrakeresztesi fiatalok jelezték, hogy szilveszteri rendezvényt 
szeretnének tartani a művelődési házban és megengedtük nekik, mert ők ezt magukénak érzik. 
Biztosan szedtek belépőt, hogy fedezni tudják a rendezvény költségeit.  
 
Farkas Attila: A képviselő-testület tagjaitól kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Kérdés, vélemény, észrevétel nem volt. 

Farkas Attila: Zeke Tamástól, az Intézményirányítási és Szociális Bizottság elnökétől kérdezi, hogy 
hogyan döntött a Bizottság? 

Zeke Tamás: A Bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 

Farkas Attila: Dr. Kanyó Rolandtól, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökétől kérdezi, 
hogy hogyan döntött a Bizottság? 

Dr. Kanyó Roland: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslatot. 
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Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. A döntés meghozatala egyszerű 
szavazattöbbséget igényel.  

A képviselő-testület 7 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 

 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
191/2023. (IX.28.) számú határozata 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta az ingyenes 
helyiséghasználat iránti kérelem elbírálásáról szóló javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete ingyenesen használatba adja Földváriné 
Forgács Katinka részére a Teleki László Városi Könyvtár és Művelődési Központ 65/1 
helyrajzi számon található épületének nagytermét és kiszolgáló helyiségeit 2023. szeptember 
30. 19:00 órától 2023. október 1. 03:00 óráig megrendezésre kerülő zenés rendezvény 
lebonyolítására.  
 

2. A rendezvény lebonyolításával összefüggő bárminemű kárfelelősség, vagyonfelelősség, 
valamint balesetekért való felelősség teljes mértékben a Használatba vevőt terheli.  
 

3. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a 
Teleki László Városi Könyvtár és Művelődési Központ intézményvezetőjét tájékoztassa a 
személyzet biztosítása érdekében. 
 
 

Felelős: polgármester 

Határidő: értelemszerűen 

16. napirend 
Közérdekű bejelentések 

Káposzta Csaba: Jelzi, hogy a Strand beszámolója a szeptemberi ülésre szokott bekerülni. Javasolja, 
hogy bár a védőnői szolgálat elkerült az önkormányzattól, de az ő munkájukat is ismerjék el egy 
virággal. Javasolja, hogy a játszóterek világítására szülessen megoldás a jövőben, például napelemes 
lámpákkal. Megköszöni a szeptember közepén megrendezett Sportnap lebonyolításában való 
részvételt a Herkules Diáksport Egyesületnek, a Pásztói Rendőrkapitányságnak, valamint a 
tűzoltóságnak és a katasztrófavédelemnek. Nagyon sokan részt vettek a rendezvényen, iskolások és 
óvodások is. Köszöni a képviselő-testületnek is, hogy támogatta a rendezvényt. Két utcából is kértek 
mart aszfaltot, az Ady Endre utcában és a Mátra utcában. Kéri a képviselő-testületet, hogy ebben 
segítsék az utcában lakókat.  
 
Farkas Attila: Úgy emlékszik, hogy nem szeptemberben, hanem októberben szokott elkészülni a 
Pásztói Strandról szóló beszámoló. Egyetért Káposzta Csaba képviselő úrral abban, hogy a védőnők 
munkája elismerésre kerüljön. A közvilágítás napelemmel való megoldása nem lehetséges, maximum 
kisebb területek kivilágítását lehet ezzel a módszerrel megoldani. A napelemparkok létesítése sem 
egyszerű. Az összes utat 5 év alatt nem tudtuk felújítani, azonban közel 20 utcát így is fel tudott az 
önkormányzat újítani. Az utak felújításának sorrendjénél figyelembe vettük az utcában lakók létszámát 
és azt is, hogy van-e átmentő forgalom, van-e közintézmény abban az utcában, továbbá figyelembe 
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vettük azt is, hogy egy adott utca felújítása mennyibe kerül. Volt olyan utca, ahol csak aszfaltozni 
kellett, azonban vannak olyan utcák is, ahol a szennyvíz-hálózatot is fel kell újítani. A Mátra utca 
jelenleg Pásztó egyik legrosszabb állapotban lévő utcája. Az okozza a nehézséget, hogy a Mátra 
utcában még alap sincs, így nem tudjuk mire lerakni a mart aszfaltot.  A mart aszfalttal kb. 1/3 áron 
lehet megcsinálni egy utat, azonban a Mátra utcában mart aszfalt lerakása is kb. 3 millió forint lenne. 
Nem lenne értelme megcsinálni, mivel nincs alapja az útnak, így hamar tönkre menne újra az út. A 
Mátra utcában annyit ígért meg, hogy természetesen a következő pályázati lehetőségnél a legelső utca 
lesz a Mátra utcai út felújítása. 
 
Zeke Tamás: Érkezett egy lakossági kérés, hogy a temetővel szemben van egy szórakozóhely, amely 
meglehetősen nagy zajjal jár és éjszaka az ott lakók felébrednek az ordibálásra, ricsajozásra. Ez 
ügyben született-e döntés, határozat, amely segíti a probléma megoldását? 
 
Bodrogi István: Ezek a bejelentések egy családtól származnak. Az önkormányzat részéről többször is 
voltunk éjszaka, késő este ellenőrizni. Erről természetesen jegyzőkönyv is készült. Utoljára a 
rendőrség és a hivatal dolgozói együtt mentek ellenőrizni. Egyetlen esetben sem találtak olyan zajos 
mulatozást, közterületi italozást sem, mint amiről a bejelentések szólnak. Kezdetben, nyitás után, igaz, 
hogy volt néhány alkalom, amikor a rendőrség úgymond rájuk telepedett és 180 fokos fordulat 
következett be. Legalább 5-6 alkalommal történt ellenőrzés. A rendőrök sem találtak semmit. 
 
Farkas Attila: Természetesen nálam is voltak bent a lakók. Onnantól kezdve azonban Bodrogi István 
alpolgármester kezelte az ügyet. Arra tettem ígéretet, hogy október végére az önkormányzatnak 
gondolkodni kell és hozni kell egy úgynevezett csendrendeletet, vagy szabályozni kell, hogy egy 
szórakozó hely meddig tarthat nyitva. Természetesen egy zenés szórakozóhely nyitva lehet tovább is, 
azonban egy presszó nyitvatartását tudja az önkormányzat szabályozni, arra vonatkozóan, hogy este 
11-12 körül be kell zárnia a helyet. Ha viszont zenés szórakozóhelyet szeretnének üzemeltetni, akkor 
biztosítania kell hozzá az üzemeltetőnek a szükséges feltételeket, például megfelelő hangszigetelés 
kialakításával. Arra kértem a lakókat is, hogy ilyen esetben a rendőrséget is értesítsék panasz esetén. 
Az ügyet nem zártuk le. Az ellenőrzés során problémát nem találtak a hivatal munkatársai és a 
rendőrség sem. 
 
Bodrogi István: Az ellenőrzés során minden esetben vittünk zajszint mérő készüléket is.  
 
Farkas Attila: A legnagyobb problémát nem a benti zaj jelenti, hanem alapvetően az, hogy olyan a 
helyiség kialakítása, hogy nincs egy belső udvar dohányzási lehetőségként, ezért a fiatalok kimennek 
az épület elé. Mivel ilyen szórakozóhelyen alkoholt is fogyasztanak, általában hangosabbak, 
énekelnek, kiabálnak. Ha korlátozzuk a nyitvatartást, akkor a többi presszóra is ugyanúgy alkalmazni 
kell. 
 
Zeke Tamás: Örömmel hallom, hogy ezzel ilyen mértékben foglalkoztak. 1-2 hónappal korábban 
személyesen is láttam ezt a jelenséget. Nyilván az a cél, hogy változtassanak rajta. A Fő utcai 
szórakozóhelynél is van erre megoldás. Kimennek az emberek dohányozni, azonban alkalmaznak 
kidobókat, akik figyelnek arra, hogy ez fegyelmezetten történjen. Nem az a cél, hogy megszüntessük 
ezt a helyet, hanem hogy olyan körülményeket teremtsünk, hogy akik ott alszanak és életvitelszerűen 
ott élnek, azoknak az embereknek élhető életük legyen. 
 
Farkas Attila: Jegyző urat megkéri, hogy nézzen utána, hogy a működési engedély kiadásánál az 
önkormányzat feltételként megállapíthatja-e vagy felszólíthatja-e egy szórakozóhely üzemeltetőjét, 
hogy alkalmazzon olyan embert, aki figyeli a rendet. 
 
 
Káposzta Csaba: A Mátra utca lakói azt mondták, hogy nem az egész útra kellene a mart aszfalt, 
hanem csak a kátyúkat töltenék fel vele. Egy vállalkozó azt mondta, hogy 1500 Ft körül van az ára 
jelenleg a mart aszfaltnak. 
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Farkas Attila: A projekt tervezése során a Mátra utca is bekerült a tervek közé. A pályázatnál azonban 
nincs lehetőség kátyúzásra. Nincs ebben az utcában út, amelyre ezt a mart aszfaltot le lehetne tenni. 
Felkéri a Városüzemeltetési Osztály vezetőjét, hogy a következő képviselő-testületi ülésre hozzon be 
fényképeket a Mátra utcában található útról. Műszaki szakértőt kell megkérni, hogy adjon 
szakvéleményt arról, hogy mi az a megoldás, amellyel pár százezer forintból átmenetileg javítható az 
út minősége. 
 

További hozzászólás nem volt. Farkas Attila megköszöni a részvételt, az ülést bezárja.  

A képviselő-testület zárt ülésen folytatja a munkát. A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül. 

 

Pásztó, 2023. szeptember 28. 
 
 
 
 
 
 Farkas Attila       dr. Szabó Bence 
            polgármester              jegyző 
 


